
Protokoll - Styrelsesammanträde  
med Tomelilla Golfklubb  
måndagen den 13 maj 2024, kl 18.00-20.30 i Klubblokalen  
  
  
 
 

Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 
Henrik Jönsson  
Siv Jensen 
Lisa Jönsson  
Albin Henriksson  
Ullamaija Johannesson  

  Rasmus Norlander  
Therese Dykh, del av sammanträdet  
Kristian Hägglund, bolagets representant  
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  
Herman Andersson, adjungerad fr Juniorkommittén i slutet 
av sammanträdet  

 
Inbjuden:  Per Lindroth, Svenska Golfförbundet 

 
Ej närvarande:  Thomas Lindberg  
 
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
Per Lindroth, Svenska Golfförbundet hälsas välkommen till sammanträdet. 
Per informerar om hur han jobbar och hur han och SGF kan stödja oss i klubben. 
Man kan hjälpa klubben med en process för att komma fram till hur man ska arbeta 
med olika saker för att stimulera medlemmarna och för att rekrytera nya 
medlemmar. Vi har inte lyckats få fram en medlemskommitté i klubben, som är den 
kommitté där man ska arbeta med dessa frågor. Någon form av arbetsbeskrivning 
måste finnas för kommittén. 
Styrelsen diskuterar ingående hur vi ska jobba vidare med att få fram en 
arbetsbeskrivning för medlemskommittén och hur vi därefter kan försöka få fram 
personer, som vill jobba i kommittén.  
 
Ordföranden tackar Per för hans medverkan. Vi fortsätter diskutera frågan längre 
fram i dagordningen. 
 
 



§ 2   Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§  3 Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.  
 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar om att vi fått bidrag från SISU till bowlsmatta om 11 250 kr.  
Ulla-Stina L har sökt resterande 3 750 kr på IdrottOnline. Vi har betalat årsavgiften 
för Microsoft 365 och F-Secure. 
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian informerar omkring bolaget och banan:  
 

 Robotgräsklipparna sköter sig bra. Klipper alla fairways en gång om dagen. 
Längre fram kommer de också att klippa ruffen.  

 Nytt betalsystem för range-bollarna.  
 Gången till hål 8 klar. Tee öppnas nästa fredag. Gul och Röd tee har blivit 

längre och större. 
 Nya mattor till rangen.  
 Ny sand succesivt i bunkrarna.  
 Har varit vissa problem på rangen på kvällar med ungdomar som kommer dit 

och uppträder illa.  
 Prova-på-arrangemang den 19 maj.  
 Restaurangen – en av arrendatorerna är inte på plats på grund av sjukdom i 

familjen. Stora svårigheter finns att rekrytera kockar. Utifrån detta kan 
verksamheten ha problem och vi alla uppmanas att ha överseende med detta. 
 
 



 Ett förslag lades fram på att i bollmaskinen lägga en guldboll och att man om 
man får denna kan lösa ut en vinst. Kristian informerar om att det finns en 
guldboll som ska lägga i bollmaskinen inom kort. 

 Klubben ska genomföra 5 timmars utbildning för nya medlemmar.  
Henrik Jönsson genomför utbildning för nya medlemmar vid tre tillfällen  
– 29 maj, 3 juni, 6 juni mellan 17.30 – 19.00. 
Klubben kommer att genomföra en träff för samtliga nybörjare vid 
korthålsbanan, ev tipsrunda och korvgrillning. Dag bestäms vid nästa 
sammanträde.  

 Ny/Nya klockor ska införskaffas. 
 Önskemål om att bolaget sätter upp en skylt om att hundar ska vara kopplade 

lades fram. 
 
 

§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Verksamheten löper på. 
 Damkommittén:   Verksamheten löper på. 
 Herrkommittén:   Verksamheten löper på. 
 Juniorkommittén:  Verksamheten löper på. 

Planerar sommarlovsaktiviteter.  
Har öppnat ett Instagramkonto. 

 Medlemskommittén:  Inget. 
 Tävlingskommittén:  Verksamheten fortskrider. 

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna och beslutar 
 
 
§ 9  Verksamhet, Medlemskommittén, Bidragsansvarig  
 
Styrelsen diskuterar vidare kring medlemskommittén utifrån diskussionen med Per 
Lindroth och beslutar  
 
att ägna nästa sammanträde till att planera det fortsatta arbetet med att ta 

fram ett förslag till arbetsbeskrivning för medlemskommittén, 
 
att styrelsen får i uppdrag att till detta sammanträde fundera kring 

arbetsbeskrivningen och vad denna kan innehålla,’ 
 
att då även fortsätta diskutera hur vi kan fortsätta utvecklingen av klubbens 

medlemsaktiviteter mm i samverkan med Per Lindroth eventuellt under 
tre kvällar.  

 
Ordföranden tar åter upp frågan om att utse någon till ny bidragsansvarig. Denna 
fråga måste lösas innan nästa årsmöte. Han uppmanar samtliga att fundera på detta 
och komma med förslag framöver. 
 
 



 
§ 10 Övriga frågor  
 
Styrelsen diskuterar lite kring verksamheten.  
 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Christina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 


